
Zápisnica 
z 2. Zasadnutia OZ, konaného dňa 4. februára 2015

________________________________________________________________________  

Riadne  zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce p. Stanislav Sťahel. Konštatoval, že sú
prítomní nasledovní poslanci:  Mg. Tomáš Chrenko, Ing. Marek Gála, Ing. Jaroslav Major,
Jaroslav Melo, Ing. Pavol Melo, Peter Mesároš, RNDr. Gabriel Minárik, Jaroslav Kalivoda
a Jozef Tököly. Ďalší prítomní: Ing. Mária Zaujecová, kontrolórka obce. 
Poslanecký zbor je uznášaniaschopný.

Návrhová a mandátová  komisia:  Ing.  Marek Gála  ako predseda,  Peter  Mesároš  a Jaroslav
Kalivoda  ako členovia.
Hlasovanie  Za: Mg. Tomáš Chrenko, Ing. Marek Gála, Ing. Jaroslav Major, Jaroslav Melo, 
                          Ing. Pavol Melo, Peter Mesároš, RNDr. Gabriel Minárik, Jaroslav Kalivoda 
                          a Jozef Tököly. 
.                    Zdržal sa: 0
                     Proti:        0

Overovatelia zápisnice: Ing. Jaroslav Major,  Jozef  Tököly.
Hlasovanie  Za: Mg. Tomáš Chrenko, Ing. Marek Gála, Ing. Jaroslav Major, Jaroslav Melo, 
                          Ing. Pavol Melo, Peter Mesároš, RNDr. Gabriel Minárik, Jaroslav Kalivoda 
                          a Jozef Tököly. 
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0

 Program rokovania bol doručený poslancom domov a tvorí prílohu zápisnice. 

1. Otvorenie
2. Zloženie sľubu poslanca (Mgr. Tomáš Chrenko)
3. Doplnenie členov komisií, sociálna komisia
4 .Správa komisie na ochranu verejného záujmu
5. Konečný inventarizačný zápis
6. Príprava podkladov na podanie žiadosti pre rozšírenie kapacít MŠ
7. Informácia o Pláne hospodárskeho a sociálneho rozvoja
8. VITIS – odsúhlasenie spojenia s Via Románia
9. Žiadosti
10. Rôzne
11. Diskusia
12. Záver

K predloženému návrhu programu neboli vznesené pripomienky a bol jednohlasne schválený.

K bodu č. 2/
__________  

Mgr. Tomáš Chrenko nebol na ustanovujúcom OZ, preto na tomto zasadnutí zložil zákonom 
predpísaný sľub a na znak súhlasu ho podpísal. 



Uznesenie č. 2/2015
Obecné zastupiteľstvo
Konštatuje
že Mgr. Tomáš Chrenko zložil zákonom predpísaný sľub a na znak súhlasu ho podpísal.

K bodu č. 3/
__________  

Na ustanovujúcom zasadnutí OZ boli kreované komisie, okrem sociálnej a ich predsedovia. 
Teraz jednotliví predsedovia komisií  domenovali svojich členov nasledovne: 
Ustanovenie sociálnej komisie  - Jaroslav Kalivoda ako predseda a Juraj Minárik a Ing. Marek
                                                     Gála ako členova 
Stavebná  komisia –  členovia: Ing. Juraj Fábry, Ing. Róbert Valnoha
Kultúrna komisia –   Mgr. Marta Hájevská, Helena Beličková, Natália Sťahelová, Ing. Marek 
                                 Gála ako členovia
Športová komisia – Ing. Pavol  Melo, a Mgr. Tomáš  Chrenko členovia
Komisia na ochranu verejného záujmu:  RNDr. Gabriel Minárik PhD. A  Jozef  Tököly,  ako 
                                 členovia           
Komisia krízového manažmentu: členovia Bc. Miroslav  Švihorík a Peter  Hollý   
Doplnenie školskej rady pre MŠ  - Mgr. Tomáš  Chrenko

Hlasovanie  Za: Mg. Tomáš Chrenko, Ing. Marek Gála, Ing. Jaroslav Major, Jaroslav Melo, 
                          Ing. Pavol Melo, Peter Mesároš, RNDr. Gabriel Minárik, Jaroslav Kalivoda 
                          a Jozef Tököly. 
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0

Uznesenie 3/2015
Obecné zastupiteľstvo 
Berie na vedomie
a)  kreovanie Sociálnej komisie a jej členov
b)  Informáciu predsedov jednotlivých komisií o domenovaní jej členov

K bodu č. 4/
__________  

Predseda  komisie  na  ochranu  verejného  záujmu  prítomných  informoval  o tom,  že
novozvolený  starosta  obce  p.  Stanislav  Sťahel  predložil  v zákonnej  lehote  do  30  dní  od
zvolenia majetkové priznanie. 

Uznesenie č. 4/2015
Obecné zastupiteľstvo
Berie na vedomie
Informáciu predsedu KOVZ o podaní majetkového priznania novozvoleným starostom obce 
v zákonnej lehote.

K bodu č. 5/
__________  



Predseda inventarizačnej komisie Peter Mesároš prítomných podrobne informoval o vykonaní
inventarizácie majetku, záväzkov a pohľadávok  obce. Bola vykonaná fyzická aj dokladová
inventúra.  Konečný inventarizačný zápis tvorí prílohu zápisnice. K predloženému materiálu
neboli zo strany poslancov vznesené žiadne pripomienky.
Kontrolórka  obce  Ing.  Mária  Zaujecová  uviedla,  že  obec  nevykazuje  žiadne   manko  ani
prebytok, inventarizácia majetku skončila bez inventarizačných rozdielov. Účtovná evidencia
súhlasí so skutočným stavom.  Účtovníctvo obce je vo veľmi dobrom stave.

Hlasovanie  Za: Mg. Tomáš Chrenko, Ing. Marek Gála, Ing. Jaroslav Major, Jaroslav Melo, 
                          Ing. Pavol Melo, Peter Mesároš, RNDr. Gabriel Minárik, Jaroslav Kalivoda 
                          a Jozef Tököly. 
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0

Uznesenie č. 5/2015
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
Konečný inventarizačný zápis  

K bodu č. 6/
__________  

Predseda stavebnej komisie Ing. Jaroslav Major informoval prítomných o príprave podkladov
na  podanie  žiadosti  pre  rozšírenie  kapacít  MŠ.   V súčasnosti  bola  zverejnená  výzva  na
podávanie  žiadostí  .  Intenzívne  na  tom  pracujú,  prebiehajú  rokovania,  bola  vykonaná
obhliadka v priestoroch  MŠ, sú tam určité priestorové rezervy,  jestvujúce priestory kapacitne
nepostačujú,  po ukončení  rokovaní sa rozhodne, či sa to bude riešiť rekonštrukciou, alebo
prístavbou,  resp.  kontajnerový spôsob.   Vedenie  obce  urobí  maximum,  aby  sa  vyhovelo
všetkým rodičom o prijatie detí do MŠ.

Uznesenie č. 6/2015
Obecné zastupiteľstvo
Berie na vedomie
Informáciu  predsedu  stavebnej  komisie  Ing.  Jaroslava  Majora  o príprave  podkladov  na
podanie žiadosti pre rozšírenie kapacít MŠ.

K bodu č. 7/
__________  

Obec  dala  vypracovať  Mgr.  Ferdinandovi  Vítekovi  dokument  „Program  hospodárskeho
a sociálneho rozvoja obce Jarok na obdobie  2015 – 2020“ Jestvujúci  už nie  je aktuálny.
Uvedený dokument je k dispozícii na OcÚ.  Jeho spracovaniu predchádzalo viacero rokovaní.
K predloženému materiálu neboli vznesené pripomienky.

Hlasovanie  Za: Mg. Tomáš Chrenko, Ing. Marek Gála, Ing. Jaroslav Major, Jaroslav Melo, 
                          Ing. Pavol Melo, Peter Mesároš, RNDr. Gabriel Minárik, Jaroslav Kalivoda 
                          a Jozef Tököly. 
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0



Uznesenie č. 7/2015
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
„Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Jarok na obdobie 2015 – 2020“

K bodu č. 8/
__________  

Naša obec je členom občianskeho združenia VITIS. Z týchto zdrojov bola realizovaná úprava
časti verejného priestranstva pred miestnym cintorínom a lokalita pri tenisových kurtoch. Sú
požiadavky na spájanie do väčších celkov,  aby počet obyvateľov bol 20 000. Zástupcovia
obce navrhujú spojenie s podobným združením Via Románia.

Hlasovanie  Za: Mg. Tomáš Chrenko, Ing. Marek Gála, Ing. Jaroslav Major, Jaroslav Melo, 
                          Ing. Pavol Melo, Peter Mesároš, RNDr. Gabriel Minárik, Jaroslav Kalivoda 
                          a Jozef Tököly. 
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0

Uznesenie č. 8/2015
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
Spojenie VITISU so združením Via Románia.

K bodu č. 9/
__________   

Na obecný úrad  bolo doručených niekoľko žiadostí  o dotáciu z rozpočtu obce. Niektorým
žiadateľom  už  bolo  vyhovené.  Zostávajú  ešte  súbory.  Poslanecký  zbor  po  konzultácii
s kultúrnou komisiou rozhodli nasledovne: 
FS  Jaročan,  Íreckí  seniori,  Chrámový  zbor  duchovnej  hudby  a Kitty  Walk  každý  súbor
dostane  po 200,-€
Vzhľadom  na  skutočnosť,  že  jednania  s kultúrnou  komisiou  sa  nezúčastnil  nikto  z FS
FRETUŠKA touto žiadosťou sa budú zaoberať na nasledujúcom zasadnutí OZ. 

Hlasovanie  Za: Mg. Tomáš Chrenko, Ing. Marek Gála, Ing. Jaroslav Major, Jaroslav Melo, 
                          Ing. Pavol Melo, Peter Mesároš, RNDr. Gabriel Minárik, Jaroslav Kalivoda 
                          a Jozef Tököly. 
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0

Uznesenie č. 9/2015
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
Dotáciu  vo  výške  po  200,-€  pre  nasledovné  súbory:  Jaročan,  Chrámový  zbor  duchovnej
hudby, Íreckí seniori, Kitty Walk.

Žiadosť Martina Andrášika a manželky obaja bytom Jarok, Pod cintorínom 582/1 o odpredaj
časti verejného priestranstva  parc.č. 471/310 k.ú. Jarok  o výmere 127 m2. Táto žiadosť bola



v minulosti  (r.2008) už schválená,  zmluva vypracovaná.  Žiadatelia  neskoro podali  žiadosť
o zápis  do  KN,  medzitým  prišlo  k zmene  vo  vedení  obce.  Z tohto  dôvodu  je  potrebné
opätovne ju schváliť. Jedná sa o prípad hodný  osobitného zreteľa.

Hlasovanie  Za: Mg. Tomáš Chrenko, Ing. Marek Gála, Ing. Jaroslav Major, Jaroslav Melo, 
                          Ing. Pavol Melo, Peter Mesároš, RNDr. Gabriel Minárik, Jaroslav Kalivoda 
                          a Jozef Tököly. 
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0

Uznesenie č. 10/2015
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
Odpredaj parcely č. 471/310 o výmere 127 m2 pre manželov Martina Andrášika a manželky
Márie rod. Gálovej obaja bytom Jarok, Pod cintorínom 582/1 .

Žiadosť Petra Podlužanského, bytom Jarok, Hlavná 313/147 o ukončení prenájmu k 28. 2.
2015 v priestoroch bývalej MŠ z dôvodu ukončenia nácvikov hudobnej skupiny.

Hlasovanie  Za: Mg. Tomáš Chrenko, Ing. Marek Gála, Ing. Jaroslav Major, Jaroslav Melo, 
                          Ing. Pavol Melo, Peter Mesároš, RNDr. Gabriel Minárik, Jaroslav Kalivoda 
                          a Jozef Tököly. 
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0

Uznesenie č. 11/2015
Obecné zastupiteľstvo
Berie na vedomie
Žiadosť Petra Podlužanského bytom Jarok, Hlavná  313/147 o ukončení nájmu k 28.2.2015
v priestoroch bývalej MŠ.

Rôzne, Diskusia
______________  

Predseda kultúrnej  komisie  Jozef  Tököly sa v mene kultúrnej  komisie  a OcÚ ospravedlnil
tým, ktorým sa neušli  pre veľký záujem lístky na krojovú zábavu.  Kapacity sú naplnené
a viac  miest  nemáme  k dispozícii.  Z tohto  dôvodu  sa  to  ani  v miestnom  rozhlase
nevyhlasovalo. 
Starosta obce informoval,  že rozpočet na rok 2015  bol schválený 31. decembra 2014 podľa
jednotlivých  programov.  V súčasnosti  je   podrobne  rozpísaný  na  jednotlivé  podprogramy
Rozpočet budeme budeme upravovať podľa  konkrétnych podmienok, ktoré sa počas roka
vyskytnú v  obci.  
Jozef Vereš sa dotazoval, komu sme tie lístky predali – prevažne našim občanom a rodákom
z našej obce. 
Vladimír Kaufman st. sa pýtal, ako to bude s materskou škôlkou,  kedy a ako sa rekonštrukcia
bude  robiť.  Má   2  vnukov,  jeden  je  v predškolskom veku,  druhý  má  3  roky  ich  matka
nastupuje do práce. 
Ing. Major informoval o novele školského zákona od p. Petráka, obec urobí maximum, aby
všetky deti boli umiestnené.  Na tento problém upozornil  ešte v jeseni – novembri, projekty
zatiaľ   neboli  vypracované.  Teraz na jeho príprave intenzívne pracujú,  je potrebný súhlas



viacerých  inštitúcií.  Ak by sme finančné prostriedky nedostali,  projekt  podáme opätovne.
Vláda na tento účel vyčlenila značné množstvo financií. Tento problém by sa mal vyriešiť tak,
aby sme v budúcnosti nemali neumiestnené deti. Počíta sa s nárastom obyvateľov, teda aj detí.
K jeho vystúpeniu sa pridal aj  RNDr. Gabriel Minárik PhD. – sú určité kapacitné rezervy
v rámci školy, je viac alternatív – prístavba, nadstavba, kontajnerové  miestnosti, všetko musí
prejsť  schvaľovacím  procesom.  Zajtra  sa  chystá  na  RÚVZ  aby  mu  presne  povedali,  čo
nespĺňame, aby sme to mohli odstrániť. 
Sidónie Tökölyová sa pýtala na úpravy pred miestnym cintorínom, či nové OZ uvažuje o tom
že v rámci VITIS budeme žiadať o ďalšie finančné prostriedky. 
Starosta obce odpovedal, že s úpravou okolia cintorína sa bude ďalej pokračovať, kontajnery
na  odpad  budú  vhodnejšie  umiestnené.  Ďalej  starosta  obce  informoval  o zabezpečení
rozšírenia VITIS-u s mikroregiónom  Via Románia, aby sme mali nad  20 000 obyvateľov. Je
otázne, či tento rok dostaneme nejaké finančné prostriedky. 
Všetko zvládneme, obklopil sa šikovnými ľuďmi, poslanci mu pomáhajú, čaká aj podnety od
občanov. 
Vladimír Kaufman st. sa pýtal na úpravy v okolí tenisových kurtov, ako to bude pokračovať
ďalej.
Na jeseň sa urobilo jazierko, vysadili sa dreviny, práce nie sú ukončené. Premyslíme si, ako sa
to dokončí, prizveme si projektanta a ten sa k tomu vyjadrí.
Peter Mesároš spracováva protipovodňový program obce a protipožiarny program kostola.
Jozef Tököly informoval o krojovej zábave – vystúpi skupina ZOBOR s našou rodáčkou, do
tanca bude hrať hudobná skupina Relax.
Viac diskusných príspevkov nebolo vznesených.
Starosta  obce  vyzval  predsedu  návrhovej  komisie,  aby  prečítal  prijaté  uznesenia.  Nikto
z poslancov nemal voči nim výhrady.

Na záver sa starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil.

Stanislav Sťahel
Starosta obce

                        Ing. Jaroslav Major                                 Jozef Tököly                                         
                       overovateľ zápisnice                           overovateľ zápisnice  

Zapísala: A. Móciková


